
Delavci Gradbenega podjetja Grosuplje
obeležili svoj veliki jubilej skromno, toda prisrčno

F V okviru praznovanj občinskega praznika smo svoj jubilej
— 40.1etnico delovne organizacije — obeležili tudi delavci
Gradbenega podjetja Grosuplje. Osrednji dogodek je bila
slavnostna seja delavskega sveta delovne organizacije 24.
oktobra v Kulturnem domu v Grosupljem.

Predsednik DS GPG Rado Šter je
otvoril sejo in pozdravil udeležence:
Saša Škulja, namestnika predsednika
republiškega komiteja za industrijo in
gradbeništvo, Jerneja Jeršana. sekre-
tarja Republiškega odbora sindikata
gra-dbenih delavcev, oba predstavnika
Skupščine občine Grosuplje: predsed-
nika SO Franca Grudna ter predsed-
nika IS Marjana Ahlina, vse predstav-
nike drugih občinskih skupščin. samo-
upravnih stanovanjskih skupnosti,
bank, investitorjev in drugih poslov-
nih partnerjev. Potem smo prisluhnili

slavnosmemu govorniku Sašu Škulju,
ki je kratko opisal bogat 40-letni
razvoj Gradbenega podjetja Gro-
suplje. Ob tem je še posebej poudaril
vodilno vlogo. ki jo je GPG vedno
imelo in jo tudi ohranilo pri razreševa-
nju problematike stanovanjske grad-
nje v Ljubljani, kakor ludi v republi-
škem merilu. Večji del svojega govora
pa je posvetil današnjemu stanju in
težavam, s katerimi se danes na
splošno srečujemo in jih eni bolj, drugi
manj uspešno rešujemo slovenski
gradbeniki. Dejal je. da tudi v

prihodnosti m pričakovati bistvenega
povečanja obsega gradenj, zato bo tre-
ba graditi toliko bolj smotrno. Na te
naloge. na tako zoženem in zahtevnem
tržišču, je poudaril. se mora pripraviti
tudi naš kolektiv. Govor je zaključil
ohrabrujoče. češ da bomo na osnovi
40-letnih izkušenj in znanja v tem
golovo uspeli.

O poslovnih usmeritvah pa je mato
spregovoril glavni direktor GPG Bog-
dan Korošec. Potem sta s predlsed-
nikom DS slovesno podelila prizmanja
našim veteranom — šlirim možem,
katerih delo je vtkano v bogato zgodo-
vino GPB. Vsi štirje so »zaorali •< v le-
dino in prehodili dolgo pot naporov in
zmag. S svojo vztrajnosljo in pre-
danostjo podjetju so si pridobili velik
ugled in spoštovanje. Še danes pa
»živijo« z delovno organizacijo.

Alojz Nebecje bil pred ustanovitvijo
GPG in tehničnega biroja Dolenjgrad
šef lehnične baze v Grosupljeiti in po-
budnik za ustanovitev podjetja. Dol-
gih 32 let, vse do upokojitve leta 1978,
je uspešno vodil GPG, saj je iz
majhnega kolektiva zraslo podjetje, ki
ima danes pomembno mesto v sloven-
skem gradbeništvu.

Anton Boinar je bil eden prvih zi-
darjev, ki so leta 1946 prišli v novo us-
tanovljeno podjetje. Vse do upokojit-
ve 1980. leta je v vročini, mrazu in
dežju delal na naših gradbiščih, ven-
dar v 34. letih nili en dan ni izostal z
dela zaradi bolezni.

Milan Ljubič je v gradbenem podjet-
ju začel kot zidarski vajenec, vendar je
ob neprestanem usposabljanju hitro
napredoval. Delal je v operativi, večji
del pa na družbenopolitičnem podr-

očju in bil sekretar podjetja, zadnji dve
mandatni obdobji padirektor kadrov-
sko-splošnega sektorja.

Tudi Franc Fink je začel kot zi-
darski vajcnec, končal gradbeni tehni-
kum in prevzemal vse zahtevnejše
naloge v operativi. Več let je delal kot
direktor naše največje temeljne orga-
nizacie Splošne gradnje, danes pa je
pomočnik glavnega direktorja za
področje proizvodnje in edini od štirih
veteranov, ki še vedno dela z nami.

Podelitev priznanj je izzvenela
svečano, predvsem pa iskreno prisrč-
no. Obenem smo dodelili priznanja tu-
di svojim poslovnim partnerjem za
dobro sodelovanje, podjetju Gro-
suplje pastapodelilapriznanjelzvršni
svet SO Grosuplje in občinski odbor
gospodarske zbornice občin Ijubljan-
ske regije. Prisrčno so nam čestitali

učenci OŠ Louis Adamič, kateri je
naša DO pokrovitelj.

Mešani pevski zbor GPG pa je na-
pravil sejo še slovesnejšo. Zbor je imel
naslednji dan koncert narodnih in
umetnih pesmi v kulturnem domu v
Grosupljem. Kaže, da se krajani na-
vdušujejo nad lepim slovenskim zbo-
rovskim petjem, saj so se koncerta
udeležili v velikem številu.

Naslednji teden, zadnji v oktobru,
smo delavci GPG svoj jubilej proslavi-
li še na delnih zborih. Razmere v
gradbeništvu nam namreč ne do-
puščajo organizacije velike, množične
prireditve. Na zborih smo z nekaj mi-
slimi orisali zgodovino podjetja in de-
lavcem predstavili načrte za prihod-
nost. Skromno. toda prisrčno in
iskreno.

Alenka Adamič


